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Referat: 

Presentasjon 
Innlandet fylkeskommune v/ samferdselsavdelingen og Stange kommune presenterte 
planområdet og ønsket regulering for fv. 24 Amundrubakka, og forespurte tilbakemelding på 
prosjektet. 
 
Tilbakemeldinger 
Innlandet fylkeskommune har gjort et godt stykke arbeid med innledende arbeider med 

planprosessen. Det er blant annet gjennomført et forprosjekt der ulike traseer er vurdert. 

Utbedringen av Amundrubakke skal i den videre planprosessen i stor grad følge dagens trase og 

dermed reduserer konsekvensene betydelig i forhold til tidligere forslag til linjeføring. 

 

mailto:kristin.ryen.reithaug@innlandetfylke.no
mailto:planforum@innlandetfylke.no
mailto:knubrg@innlandetfylke.no
mailto:claban@innlandetfylke.no
mailto:kjersti.westgaard.gillund@stange.kommune.no
mailto:yanwei.wen@vegvesen.no
mailto:metsau@innlandetfylke.no
mailto:olav.malmedal@statsforvalteren.no
mailto:egibro@innlandetfylke.no
mailto:kjell.erik.kristiansen@statsforvalteren.no
mailto:ingeborg.storbaek@stange.kommune.no


 Side 2 av 2 

 

Statsforvalteren 

Statsforvalteren stiller spørsmål ved om det er krav om konsekvensutrending etter 

konsekvensturedningsforskriften § 8. Fylkeksommunen vil oversende notatet om vurderinger til 

kravet om konsekvensutredning, slik at Statsforvalteren kan gi en mer konkret tilbakemelding. En 

eventuell konsekvensutredning kan tilpasses kompleksiteten i planen. 

 

På generelt grunnlag anbefales det å vurdere om det er hensiktsmessig å utarbeide planprogram, 

selv om det ikke er krav om det etter § 8. Planprogram kan være gunstig for hele prosessen da 

den gir gode opplysninger om den videre planprosess. 

 

Med hensyn til matjordplan som fylkeskommunen skal utarbeide er det mye inspirasjon å hente 

fra matjordplanene til E6-utbyggingen (f.eks Roterud-Storhove og Moelv-Roterud), i tillegg til 

veilederen. 

 

Statsforvalteren er generelt positive til at det gjøres tiltak for å bedre fremkommeligheten på fv. 4, i 

lys av samfunnssikkerheten. Det er viktig at hensynet til flom og føringen over bekken blir belyst 

og tatt inn i den videre planprosessen. 

 

Positivt at forsvarets interesser ivaretas med hensyn til deres transportbehov. På generelt 

grunnlag ble det opplyst om at det er Forsvarsbygg som skal benyttes som høringsinstans. 

 

Innlandet fylkeskommune v/ kulturarvseksjonen 

Det er gjennomført arkeologiske registreringer på deler av området på et tidligere tidspunkt. Det 

som eventuelt kan være aktuelt med en arkeologisk registrering av den dyrka marka, men 

området er bratt og arealet er begrenset. Det vil derfor trolig ikke stilles krav om noe registrering. 

 

Det som er registrert av kulturminner er noen kullgroper. Disse er ikke viktige kulturminner, men 

det kan være enkelte som er automatisk fredet og som det må dispenseres fra. 
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